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Beste mensen, 
 
Dank voor alle inbreng in 1ste termijn. Inbreng waar toch wel een gedeeld beeld uit naar voren kwam 
wat ons betreft. Er is ruimte om te investeren in onze gemeenschap. Nu en straks. En dat is een fijn 
gegeven. Er is ruimte om structureel wat te doen en we hebben de ruimte voor onze grotere projecten. 
 
De verschillen komen daar waar het gaat over de accenten die nu gelegd moeten worden en de mate 
waarin we nu mogen besluiten voor de toekomst. Over dat laatste zijn wij vrij helder. Het huidige 
financiële perspectief biedt ruimte om voor nu te kijken wat nodig is en laat voldoende ruimte voor de 
volgende raad om haar eigen keuzes te maken. Die keuzevrijheid heeft men overigens sowieso. Wat 
wij hier vanavond ook besluiten. 
 
Wij hebben er voor gekozen deze begrotingsbehandeling specifiek in te zetten op het terugdraaien 
van enkele financieel gedreven bezuinigingen (1) en om te kijken wat we op dit moment kunnen 
versnellen (2). Daarin vonden we deels weerklank bij de rest van de raad en het college, maar deels 
ook niet. 
 
Op het onderwerp woningbouw hebben we alle fracties gehoord. Bijna iedereen wil (net als ons) 
versnellen in het bouwtempo. Wij hebben samen met de VVD en de ChristenUnie een concreet 
voorstel hoe we dit op korte termijn willen bereiken. De VVD fractie zal hier straks meer over vertellen. 
Wij hopen op een raadsmeerderheid op dit voorstel zodat versnellen niet bij woorden blijft maar 
omgezet kan gaan worden in het zo snel als mogelijk stapelen van stenen. 
 
Dan de bezuiniging op het welzijnswerk en de bibliotheek. Wij hebben ons destijds stevig verzet tegen 
deze voorgenomen bezuiniging. Ondertussen blijkt dan ook dat deze bezuiniging echt voor problemen 
gaat zorgen bij Bieb (sluiten locaties) en welzijnswerk. Daarom willen wij deze bezuiniging nu echt van 
tafel. Zoeken naar synergievoordelen kan ook zonder dit zwaard van Damocles boven deze 
instellingen. Daarom komen we samen met CDA/VVD/D66 met een amendement om deze 
bezuiniging terug te draaien. 
Jammer vinden we het dat er amper gereageerd is op onze suggestie om de bezuiniging op de 
logopedie ongedaan te maken. Wij zien echt meerwaarde in deze voorziening en gingen er bij de 
besluitvorming vanuit dat voor de meeste fracties destijds de financiële overwegingen doorslaggevend 
waren. Dat blijkt nu anders. 
 
Dan wil ik graag even terugkomen op mijn inleiding afgelopen maandag. Ik noemde daar uitgebreid 
hoe goed Dalfsen er op veel terreinen voorstaat. Dat klopt nog steeds als een bus. Echter, er zijn ook 
terreinen waarop wij in onze optiek nog flinke slagen te maken hebben. Armoedebeleid. Dat is er nu 
een voor ons. Onderwerp van ons raadsdocument “De Kleurrijke Kubus”. Want wat hebben we daar 
nu eigenlijk op gedaan qua intensivering. Mogen Dalfsenaren in de Bijstand meer bijverdienen of een 
gift ontvangen? Bijna niet. Zo is de maximering in Dalfsen op giften 250 euro per jaar! Veel 
gemeenten hogen dit momenteel op tot maximaal 1200 euro.  
 
Over armoedeval gesproken. Juist door het percentage (ten opzichte van het sociaal minimum ) te 
verhogen voor de verschillende regelingen die we als gemeente hebben om mensen met een kleine 
portemonnee te ondersteunen zorg je dat grotere groepen in aanmerking komen voor regelingen. Ook 
werkenden met een klein inkomen. Dit zorgt dus er dus juist voor dat ook werken voor minimumloon 
(welke overigens bizar laag is in NL) lonender wordt. Daarom ook onze wens om te bekijken of we 
conform pamflet FNV deze grenzen op kunnen trekken. In dat kader ook onze oproep om te kijken wat 
we kunnen bereiken met een onderzoek naar Basisbanen? Is hier behoefte aan? Gastheren of 
vrouwen bij de Kulturhusen, functies op scholen, wij zijn benieuwd wat een verkenning op kan leveren. 
Wij komen hier op een later moment zeker op terug. 
 
Concreet willen we nu in ieder geval af van de bezuiniging op de kindregeling. Die vinden we 
momenteel echt niet uit te leggen. Daarom komen we met VVD en D66 met amendement op dit 
onderwerp.  
 
Dank voor de reactie van het college op het onderwerp ecologisch bermbeheer. Wij kijken uit naar de 
plannen op dit vlak. Wat ongerust worden wij van de beantwoording rond het gemeenschappelijk 
energiebedrijf. Het is ondertussen jaren geleden dat dit initiatief door deze raad ingezet is. En we 
hebben dit instrument wat ons betreft keihard nodig om de energietransitie voor en met onze inwoners 
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te gaan realiseren. Dit zijn nu precies van die projecten die tempo vragen en waar onze algemene 
reserve het middel voor is om op in te zetten. Dit is bovendien een ontwikkeling die structureel 
middelen op kan leveren. Een gigantische kans! 
 
Verder wijzen wij nog graag op extra aandacht voor de verkeersveiligheid op de Rondweg Dalfsen en 
zullen wij het amendement van de VVD over afschaffen hondenbelasting steunen!  
 
Tot zover 


